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ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL
 
PROCES VERBAL, din 14 ianuarie 2014
 
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 14.01.2014;
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani: „va rog sa-mi permiteti sa va doresc la inceput de an, la multi
si fericiti ani, tuturor"; sedinta convocata prin dispozitia d-nului Primar nr.18/13.01.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un
numar de 18 consilieri locali din totalul de 21 de consilieri, absenteaza d-nii consilieri locali: Ionut Mersoiu, Tudorel-Daniel Trofin
si Catalin Vrabie.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
? d-na Carmen Grosu - Director executiv - Directia Economica;
? d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
? d-na d-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara - Arhitect sef;
? d-na Luminita Mogda - Serviciu urbanism;
? d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Dan Cazaciuc - Sef serviciu comunicare;
? d-nul Marian Mihu - Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-nul Laurentiu Mocanu - Director Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Manole Merchea - Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Mihai Ciubotaru - Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani.
La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
Presedinte de sedinta dl. Dragos - Puiu Horhocea: „in primul rand la multi ani, din toata inima, un an mai bun si sanatate";
prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 2 puncte:
1. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;

2. proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 369/2013 privind aprobarea
alocarii sumei de 91.900 lei din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014 pentru organizarea manifestarilor prilejuite de
sarbatorirea Zilei de 24 ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Romane;

Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 de voturi "pentru".
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;
D-nul consilier Neculai Tanase: „am discutat si la comisii, s-a ajuns la o intelegere, in a nu se aplica acel program anuntat cu
surle si trambite. Am vorbit si cu d-nul Primar si cu colegii de la toate celelalte partide, insa pentru mine este un pic de
neinteles, pentru ca noi, Consiliul Local, suntem practic patronatul acestei centrale. Nu stiu cum se iau astfel de decizii, chiar si
intentii, fara a se consulta Consiliul Local, adica, nu mi se pare in regula.
Astazi, d-nul director Merchea a venit cu niste grafice si niste indici pentru a ni le prezenta, cred ca era mult mai corect daca
s-ar fi intamplat inainte de a se lua aceasta decizie, de a hotari un program pentru apa calda.
Zic, ca s-au cheltuit foarte multi bani pentru aceasta centrala si e un nivel tehnologic destul de ridicat si e pacat sa se ajunga la
astfel de discutii, mai ales daca nu au si acoperire, respectiv, in a face economie. Mie imi este greu sa inteleg ca oprind si
pornind tot timpul centrala, se pot face economii.
Haideti, daca tot dam atatia bani sa le oferim focsanenilor ... "
Presedinte de sedinta dl. Dragos-Puiu Horhocea: „ imi cer scuze, va rog, sa discutam la subiect d-nule consilier".
D-nul consilier Neculai Tanase: „am inteles, la subiect. Fiti mai atent d-nule presedinte, la subiect vorbesc de obicei".
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 1.
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr.
369/2013 privind aprobarea alocarii sumei de 91.900 lei din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014 pentru
organizarea manifestarilor prilejuite de sarbatorirea Zilei de 24 ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Romane.
D-nul consilier Neculai Tanase: „pentru a exista mai multa transparenta si a nu se interpreta, chiar va rog d-nule Primar, sa
comentati un pic despre aceasta alocare, pentru ca stiu ca s-a mai discutat si anul trecut si ar fi bine sa fie in spiritul
transparentei".
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „in primul rand - La multi ani, un an bun la toata lumea si sa dea Dumnezeu ca toate proiectele
pe care ni le propunem anul acesta sa le ducem la bun sfarsit.
Am avut o discutie legata de 24 ianuarie, impreuna cu domnii de la Consiliul Judetean Vrancea, de la Institutia Prefectului
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Judetului Vrancea, si am hotarat ca acei bani care noi ii alocasem pentru Directie, este vorba de 10 mii lei, sa fie retrasi,
datorita faptului ca, scena si celelalte aranjamente in Piata, vor fi realizate de Consiliul Judetean Vrancea, impreuna cu Institutia
Prefecului Judetului Vrancea. Iar acesti bani, sa incercam sa-i folosim pentru un mic protocol, pentru invitatii care vor participa
la aceasta manifestare".
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 2.
D-nul consilier Radu Nitu: „as vrea sa ridic o problema care s-a creat in urma recalcularii pensiilor cetatenilor din municipiul
Focsani in special, beneficiari ai legitimatiilor de calatorie.
Vreau sa va informez ca anul trecut au beneficiat un numar de 3300 de persoane, iar anul acesta prin indexarea pensiilor care
incepe de la 1 ianuarie 2014, un numar de persoane depasesc plafonul de 850 lei care se acorda pentru acele legitimatii de
calatorie.
As ruga executivul sa initiem un proiect de hotarare si sa ducem plafonul, in numele USL-ului, deci, grupul USL, vrea sa faca
aceasta propunere si acest proiect de hotarare, pentru a ridica la 900 lei, in ideea sa beneficieze si ceilalti cetateni care
depasesc 5 lei, 7 lei, 10 lei, si au beneficiat bineinteles, pentru ca este un drept de care au beneficiat pana in prezent.
Sunt in jur de 230 de persoane, s-a facut un calcul. O fi in jur de pana in 300, asta sa dea posibilitatea ca sa aiba si cei care au
avut acest drept pana in 2013 si nu mai pot beneficia incepand cu luna februarie 2014".

D-nul consilier Neculai Tanase: „d-nule presedinte, voiam sa va atrag atentia ca nu s-a discutat la subiect. Desi este un subiect
interesant, totusi nu este pe ordinea de zi.
Fiti un pic mai atent va rog".
Presedinte de sedinta dl. Dragos-Puiu Horhocea: „d-nule Tanase, dovada este ca v-am lasat sa va spuneti punctul de vedere".

Presedinte de sedinta dl. Dragos-Puiu Horhocea constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
incheiate si multumeste tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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